

**Deutschsprachige Evangelische Gemeinde in Südwest-England
Protokoll der Gemeindeversammlung vom 27. November 2022 in Bristol**

1 Begrüßung

Der Vorsitzende, Herr Kupich, eröffnet die Sitzung um 15:23 Uhr und teilte die Anwesenden mit, dass der Zweck der Gemeindeversammlung ist die Änderung der Auflösungsklausel der Verfassung. Dies wird der einzige Punkt dieser Versammlung sein.

2 Feststellung der Anwesenheit

Alle Anwesenden haben sich in die Anwesenheitsliste eingetragen; es gibt 15 Mitglieder anwesend und die Versammlung ist beschlussfähig.

3 Bestätigung der Empfehlung der Charity Commission für die Auflösungsklausel der Verfassung

Herr Kupich las den folgenden Beschluss laut vor und fragte die Anwesenden zu wählen.

BESCHLUSS

„Die Gemeindeversammlung bestätigt die Empfehlung des Kirchenvorstands, die Musterauflösungsklausel der Charity Commission anzunehmen, unter der Voraussetzung, dass dieser Beschluss von der Charity Commission angenommen wird“.

Die Zahl der Stimmen war: 15 für 0 gegen und keine Enthaltung. Der Beschluss wurde einstimmig angenommen.

Herr Kupich schließt die Versammlung um 15:33 Uhr.

**German Speaking Protestant Church in Southwest England
Minutes of a General Meeting of the Congregation held on 27. November 2022 in Bristol**

1 Greeting

The Chairman, Mr Kupich, opened the meeting at 15:23 and informed those present that the purpose of the General Meeting is to change the dissolution clause of the constitution. That is to be the only item for the meeting.

2 Assessment of attendance

The names of everyone attending have been recorded on the attendance list; there were 15 Members present and constituted a quorum.

3 Confirmation of the Charity Commission's recommended wording for the dissolution clause

Mr Kupich read aloud the following resolution and asked those present to vote.

RESOLUTION:

„The Extraordinary General Meeting confirms the recommendation of the Church Council that the standard dissolution clause of the Charity Commission be accepted, provided that this resolution is accepted by the Charity Commission.“

The result of the voting was: 15 for, 0 against und no abstentions. The resolution was unanimously adopted.

Mr Kupich closed the meeting at 15:33.

On behalf of the Church Council (Trustees) I certify this to be a true copy of the resolution and the voting of the members at the EGM held on 27.11.2022

Signed: 

Date: 27.11.2022

Name: Roger Southgate

Position: Trustee and Treasurer